
Oświadczenie złożone 

przez senatora Przemysława Termińskiego 

na 71. posiedzeniu Senatu 

w dniu 24 stycznia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra gospodarki morskiej i żeglugi śródlądowej Marka Gróbarczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z odpowiedzią, jaką otrzymałem z Pańskiego resortu w dniu 6 września 2018 r. na moje 

oświadczenie (z dnia 27 lipca 2018 r.) skierowane do prezesa Rady Ministrów, pana Mateusza Morawieckie-

go, w sprawie finansowania budowy nowego stopnia wodnego w okolicach Siarzewa, pozwolę sobie ponow-

nie zapytać o następujące kwestie. 

Czy zakończyły się prace w Państwowym Gospodarstwie Wodnym „Wody Polskie” mające na celu opra-

cowanie formuły finansowania nowego stopnia wodnego w okolicach Siarzewa? 

Czy rozstrzygnięto formułę prowadzenia dalszego etapu prac w związku z tym projektem w kontekście 

udziału w nim środków prywatnych? 

Czy zakończono opracowywanie harmonogramu prac i ustalono poszczególne terminy ich realizacji? 

Czy występują jakiekolwiek opóźnienia oraz ewentualne trudności, które w znaczący sposób mogą opóź-

nić rozpoczęcie realizacji przedmiotowej inwestycji? 

Z wyrazami szacunku 

Przemysław Termiński 

 


